

日期：二零二四年七月十一日(星期四)

Date：11 July 2024 (Thursday)

時間：下午二時三十分

Time：2:30 p.m.

地點：沙田民政事務處 441 會議室

Venue：Sha Tin District Office Conference Room 441

沙田區議會 Sha Tin District Council  
交通運輸委員會 Traffic and Transport Committee

會議通告 Notice of Meeting

1. 楊英瀚先生提問：有關在沙田區擴大「實時交通燈號調節系統」安裝範圍事宜  
Question Raised by Mr YEUNG Ying-hon, Ronald on the Expansion of the Coverage of Real-Time Adaptive Traffic Signal System in Sha Tin District
2. 陳壇丹先生提問：有關在沙田區引入自動交通執法系統事宜  
Question Raised by Mr CHAN Tan-tan on the Introduction of Automatic Traffic Enforcement System in Sha Tin District
3. 郭宣彤女士提問：有關沙田沙角街與逸泰街交界對角行人過路處事宜  
Question Raised by Ms GUO Xuanton on the Diagonal Crossings at Junction of Sha Kok Street and Yat Tai Street in Sha Tin
4. 古偉冰先生提問：有關九巴第 288B 號線及龍運第 A42 號線的停靠站點  
Question Raised by Mr KU Wai-ping on the Stops of KMB Route No. 288B and LWB Route No. A42

5. 姚嘉俊先生提問：有關馬鞍山路近錦駿苑巴士站事宜  
Question Raised by Mr YIU Ka-chun on the Bus Stops near Kam Chun Court along Ma On Shan Road
6. 運輸署進度報告  
Progress Report of the Transport Department
7. 路政署工程進度報告  
Report on the Progress of Works of the Highways Department
8. 沙田、大圍及馬鞍山交通違例檢控數字  
Prosecution Figures on Traffic Offences in Sha Tin, Tai Wai and Ma On Shan
9. 港鐵車務及工程進度報告  
Report on the Operation and Works Progress of the MTR Corporation Limited